
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 467
Ministeren bedes oplyse, om ministeren har igangsat en undersøgelse af Ar-
bejdsskadestyrelsens sagsbehandlingspraksis på styrelsens øvrige sagsom-
råder end tab af erhvervsevne, og hvis ikke, hvordan skadesramte borgere,
eksempelvis hjemvendte soldater med psykiske lidelser, kan være sikre på, at
sagsbehandlingspraksissen lever op til loven?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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